
Saksprotokoll i fylkestinget - 14.12.2016 

Terje Søviknes (Frp) sette fram slikt forslag:

«Alternativt framlegg til punkt 2:

Utbetring av dette krysset kan vera aktuelt som eit prosjekt i eit framtidig plan- og byggeprogram 
for Hordaland utanom Bergen.»

Røysting
Innstillinga punkt 1 og 3 vart samrøystes vedteken.
Søviknes sitt forslag fekk 8 røyster (Frp, R) og fall.
Innstillinga punkt 2 fekk 49 røyster (A, KrF, Sp, V, SV, MDG, H) og vart vedteke.

Vedtak

1. Fylkestinget ser at det er utfordringar for trafikktryggleiken i dette krysset, og at det gjev grunnlag for 
opplevd utryggleik.

2. Utbetring av dette krysset kan vera aktuelt som eit prosjekt i ein eventuell Askøypakke 2, eller i eit 
framtidig Plan- og byggeprogram for Hordaland utanom Bergen.

3. Fylkestinget ber om at utval for miljø og samferdsel (MISA) får ei sak om moglege strakstiltak, kva 
nytte dei kan gje, kostnad, finansiering og framdrift.


